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Verslag van de Algemene Ledenvergadering van 27 januari 2020. 

Aanwezig:; Beusekom, Martin; Broerse, Ko; Brouwer, Jan; Claessens, Marcel; Coesel, 

Jos; Dijk van, Cees; Foppen, Jan; Groen van, Herman; Hamaker, Dick; Hamminga, Klaas; 

Hensen, Hein; Hiemstra, Edze; Jansen, Willem; Kort, Jaap; Knoet, Gert Jan; Loupias, Fred; 

Lubbers, Lustig, Sjef; Henk; Oeveren van, Jo; Pelle, Rob; Piekstra, Martin; Post, René; Rol, 

Huub; Steen, Joop; Sluijter, Fred; Tang,  Joop; Tiggelen van,  Jan; Tweebeeke, Piet; Veen 

van, Jan; Vries de, Hennie; Vrij de, Marten; Wal v.d., Kees; Woudenberg van, Kees; 

Zuithoff, Peter; Zaal, Bertus. 

Afwezig (m.b.): Alberts,Evert ; Gasteren van, Martin; Hengelveld, J. M.; Horst van der, 

Hein; Kleijn de, Jan; Luursema, Jan; Ruyssenaars, Peter; Rijnders Hans; Snoeijs, Frans;  

 

1. Opening van de vergadering door de voorzitter om 20.00 uur: 

De voorzitter heet een ieder van harte welkom en start de vergadering met enkele 

mededelingen: 

I. Rommelige repetitieavond op maandag 20 januari jl. Er wordt tijdens de 

repetities teveel gekletst en te weinig op de dirigent gelet. Afspraak is dat 

voor de pauze serieus wordt gerepeteerd en na de pauze is er tijd om wat 

losser te oefenen.  Hier wordt in de toekomst meer op gelet en er wordt niet 

alleen van de dirigent, maar ook van de overige koorleden gevraagd om 

elkaar daar op aan te spreken. 

II. Volgende week maandag 3 februari is er een solistenavond gepland. Er 

hebben zich enkele kandidaten voor opgegeven. De leden die niet als solist 

zijn aangewezen, zullen in de toekomst ook geen solo meer mogen zingen! 

De dirigent zal hier strikter mee omgaan en degene die niet als solist is 

aangewezen, terug sturen naar zijn plek! 

III. Er wordt door Jan F. en Dick H. een bijeenkomst gepland met de 3 leden die 

het geluid beheren. Insteek van deze bijeenkomst is om goeden afspraken 

m.b.t. het geluid te maken. 

IV. Jan F. en Edze H. hebben een goed gesprek gehad met de directie van de 

RABO bank. Uit dit gesprek is een toezegging van de directie gekomen dat 

zij het hantykoor gaan sponsoren voor € 1.500,= . Dit geld is bestemd voor 

de huur van tenten, als wij de VIP-tent tijdens het havenfestival niet kunnen 

gebruiken, of voor de aanschaf van een auto-cue als wij de VIP-tent wel 

kunnen gebruiken. 
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2. Behandeling c.q. goedkeuring van het verslag van de Algemene 

Ledenvergadering van 28 oktober 2019:  

Huub Rol is abusievelijk als niet aanwezig opgetekend, maar was wel aanwezig. 

Verslag wordt verder met algemene stemmen goedgekeurd. 

 

3. Vaststelling Actie/Besluitenlijst:  

Actie/Besluitenlijst wordt goedgekeurd; waarbij alle acties zijn uitgevoerd en van de 

lijst worden afgevoerd. 

 

4. Stand van zaken dirigent M.E.; hoe nu verder:  

M.E. heeft in december 2019 per mail aangegeven dat hij door privé 

omstandigheden niet meer aan zijn verplichtingen t.a.v. het koor kan voldoen. Het 

bestuur heeft derhalve het contract met M.E. verbroken en de samenwerking 

opgezegd. 

Voorlopig blijft Jan van Veen dirigeren en onderwijl wordt er naarstig gezocht naar 

een andere professionele dirigent.  

Willem Jansen stelt de vraag of de contributie aangepast gaat worden nu M.E. geen 

dirigent meer is; het antwoord hierop is dat de contributie vooralsnog NIET wordt 

aangepast. Het geld wat gereserveerd was voor M.E. zal nu gebruikt worden om 

een andere dirigent aan te trekken!  

Ook stelt Willen Jansen de vraag of Jan van Veen geschoold is als dirigent; Jan 

geeft aan dat hij de basis cursus dirigeren heeft gevolgd. 

Fred Steen vraagt of er al een kandidaat is; hierop wordt ontkennend geantwoord. 

 

5. Bestuurswisseling:  

I. Na 7 jaar penningmeester van de vereniging te zijn geweest, moet Marten 

het stokje overdragen. Marten wordt door de voorzitter voor zijn inzet van de 

afgelopen 7 jaar heel hartelijk bedankt en Marten krijgt een applaus van de 

leden voor zijn werk. Daar er zich geen andere kandidaten hebben 

aangemeld, wordt Dick Hamaker de nieuwe penningmeester (besluit) 
II. Ook voor de bestuursfunctie van Jan Foppen hebben zich geen kandidaten 

aangemeld, zodat Jan een volgende termijn ingaat. (besluit) 

 

6. Toelichting c.q. verslag van de penningmeester op de clubfinanciën:  

Marten geeft mondeling weer wat hij in zijn toelichting op de financiën heeft  

neergeschreven. Belangrijkste punten zijn dat de financiën een positief saldo laat 

zien, wat tot gevolg heeft dat er extra uitgaven gedaan konden worden. De extra 

inkomsten zijn te danken aan een meer opbrengst optredens en sponsorgeld. De 

meer kosten zijn terug te voeren naar o.a. kosten dirigent, sociale activiteiten, 

Haven festival. 

Nadat Marten de leden de mogelijkheid heeft geboden om vragen te stellen, waar  
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geen gebruik van werd gemaakt, heeft Marten formeel zijn functie overgedragen 

aan Dick hamaker. De overdracht ging gepaard met het overdragen van de 

bankpas en het (lege) geldkistje! 

 

7. Verslag Kascontrolecommissie en verkiezing nieuwe kascontrole commissie:  

De nieuwe penningmeester geeft aan dat de kascontrolecommissie ( Herman van 

Groen en Martin Piekstra) de financiën akkoord hebben bevonden en de 

penningmeester en bestuur dechargeren. | 

Er is voorbij gegaan aan de verkiezing van een nieuw lid voor de 

kascontrolecommissie. In de ALV van oktober zal dit alsnog gedaan moeten 

worden. (actie) 

 

8. Toelichting op de begroting 2020:  

De nieuwe penningmeester Dick H. begint met het aangeven van 3 uitgangspunten 

waar hij zijn penningmeesterschap wil ophangen en dat zijn de punten: 

I. we gaan geen geld uitgeven wat we niet hebben; 

II. we moeten voldoende vermogen hebben om tegenvallers te kunnen 

opvangen 

III. het doel is niet om een stevige spaarpot op te bouwen. 

 

Ingaande op de begroting geeft Dick weer wat er in de toelichting op de begroting 

2020 staat. Belangrijke punten zijn: 

a. Geen contributie wijziging 

b. De inkomsten zijn begroot op € 17.000,= ; wat inhoud dat de begrote 

opbrengsten van vrienden, sponsoren en contributie niet lager mogen 

uitvallen 

c. De RABO bank heeft een toezegging gedaan en schriftelijk bevestigd om € 

1.500,= te sponsoren 

d. De reserves dirigent ingeboekt blijft voor het aantrekken van een nieuwe 

dirigent. Als we geld van de dirigent overhouden kunnen leden daarover het 

doel kunnen bepalen. 

 

Vanuit de aanwezigen leden zijn er geen vragen aan de nieuwe 

penningmeester en wordt de begroting 2020 goed gekeurd. (besluit) 

 

 

9. Verslag van de secretaris: geen opmerkingen vanuit de vergadering. Verslag 

wordt goed gekeurd. 
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10. Terugkoppeling/verslaglegging van diverse commissies:  

➢ Als eerste doet Edze Hiemstra verslag van de Promocommissie. Dit 

doet hij aan de hand van een Power Point Presentatie. 

➢ Verslag Boekingen van Jan van Veen; 2019 was een zeer bewogen 

jaar met een groot aantal optredens en een debacle, te weten de FYF 

kon helaas geen doorgang vinden ondanks dat er veel tijd was 

ingestoken door o.a. Herman van Groen (FY-lied) en de promo 

opname met een drone. Het leukste optreden was die bij Amorgos in 

de Marina Haven. Tot slot was ons Havenfestival een daverend 

succes. 

➢ Gert Jan Knoet heeft zich van de taak gekweten om een verslag te 

maken voor de Materialen Commissie. Belangrijkste punten zijn: 

o Het stoppen met de activiteiten door Gerard Stoute 

o i.v.m. de hoge kosten om een auto te huren, heeft Gert Jan 

aangeboden om met zijn wagen het materiaal te rijden. 

Echter hij kan er niet altijd bij zijn, dus zal er een vervanger 

moeten zijn als hij niet kan. Rob Pelle geeft aan dat hij wel wil 

rijden als Gert Jan niet kan, mits het past in zijn schema. Gert 

Jan zal tijdig aangeven als hij niet kan en dan zal Rob worden 

gepolst of hij kan.  

➢ Door omstandigheden is er van de andere commissie geen 

verslag ontvangen 

 

 

11. Wvttk:  

Herman van Groen; breekt een lans voor het Haven Festival door de opmerking dat 

dit best wel wat mag kosten. Verder geeft hij aan dat de tent aan vervanging toe is, 

wat door een ieder beaamt wordt. De penningmeester neemt het mee naar de  

 

volgende bestuursvergadering. 

Gert Jan Knoet; vervoer van materialen, bij afwezigheid van Gert Jan zal Rob Pelle 

(indien mogelijk) het materiaal in het busje van De Meeren vervoeren. 

Martin van Beusekom; vraagt wat de doelstellingen zijn van het bestuur en van de 

leden en vraagt zichh tevens af of de doelstellingen wel gelijk zijn. Dit heeft mede te 

maken met de aanwezigheid bij optredens; hij stelt derhalve voor om een kernteam 

te vormen. Dit voorstel is al een eerder in een ALV aan de orde geweest en toen 

afgeblazen. Nu is er meer animo voor en staande de vergadering hebben de 
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volgende leden zich beschikbaar gesteld voor het Kernteam Shantykoor Almere: 

 

1. Martin van Beusekom 

2. Ko Broerse 

3. Jos Coesel 

4. Marcel Claessens 

5. Cees van Dijk   Gitaar 

6. Jan Foppen 

7. Dick Hamaker 

8. Hein Hensen 

9. Edze Hiemstra 

10. Willem Jansen 

11. Gert Jan Knoet 

12. Henk Lubbers 

13. Martin Piekstra 

14. René Post 

15. Huub Rol 

16. Fred Steen 

17. Jan van Veen   Dirigent / accordeon 

18. Hennie de Vries 

19. Marten de Vrij 

20. Kees van Woudenberg 

Willem Jansen; begint te zeggen dat hij een 9-tal opmerkingen heft, maar deze 

plaats met “ No hard feelings “  

o Koorcommissie; hij mist het verslag. De voorzitter geeft aan dat M.E. 

het verslag had moeten maken, maar daar niets van terecht is 

gekomen. De groep wordt o.l.v. Jan van V. en Jan F. nieuw leven 

ingeblazen. 

o Rivercruz; er zijn diverse mails gestuurd met data voor optredens op 

de boten; echter er is weinig animo. Jan van Veen geeft uitleg over 

de vergoeding van deze optredens en men is er voor om te kjken of 

wij toch enkele optreden kunnen vastleggen. Morgen zal Jan 

proberen 4 optredens vast te leggen met in het achterhoofd dat leden 

zich hebben gecommitteerd aan het Kernteam. De data zullen 

morgen op de website komen te staan waar men zich kan 

aanmelden. 

o Solisten; wat als je er een keer niet bent om solo te zingen. Het is 

dan ook de bedoeling dat wij een pool van solisten hebben, zodat als  
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o de een er niet is een ander het lied zou moeten kunnen zingen 

m.a.w. de solisten moeten alle liederen solo kunnen zingen. 

o Materialen commissie; voorstel is om deze op te delen in 3 

afzonderlijke commissies; een vervoer-, een materiaal- en een 

horeca commissie. Dit voorstel wordt niet aangenomen. 

o Film “Fishermans Friends” draait momenteel in de bios, is de moeite 

waard om te bekijken 

o Performance; wat gaat er gebeuren. Er worden twee dames 

uitgenodigd die onze performance komen beoordelen en ons 

adviseren hoe het mogelijk anders zou kunnen. 

o 20 jarig jubileum; wat gaat er gebeuren. Er moet nog een 

feestcommissie in het leven geroepen worden. Wordt geagendeerd 

voor de volgende bestuursvergadering. (actie) 

o Optredens boten; opmerking als er veel optredens op de boten 

gepland worden, is er dan nog wel ruimte voor andere optredens? 

Deze optredens zijn binnen een beperkte periode en er blijft over het 

jaar nog voldoende ruimte over om andere optredens te plannen! 

o Sail Amsterdam; is hier al wat meer over bekend. Wij hebben ons 

aangemeld als koor en in maart krijgen wij uitsluitsel. 

o Nieuwjaars Receptie; vraag is waarom het Fishermans Koor niet 

uitgenodigd is? De voorzitter geeft hier antwoord op, wat helaas door 

Willem niet geaccepteerd wordt. 

Hennie de Vries; geeft aan dat Jan van Veen het goed doet als dirigent 

en of het koor nog wel moet zoeken naar een “professionele” dirigent? 

Voor hoe lang wordt zo een dirigent aangesteld? De voorzitter geeft aan 

dat, als wij een dirigent vinden, deze onder voorwaarden wordt 

aangesteld en er functioneringsgesprekken zullen worden afgesproken.  

Als wij geen dirigent inden, of al seen nieuwe dirigent niet aan de 

verwachtingen zou voldoen en er geld van de reserve overblijft dan kan 

dit geld geboekt worden als reserve voor het 20 jarige jubileum feest.  

 

 

 

 

12. Sluiting: om 22.00 uur sluit de voorzitter, onder dankzegging, de vergadering.  
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